
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE

Datum: 14 juli 2022

Aan de voorzitter van de raad.

Steller(s) van de vragen: Jan-Willem van den Beukel

Politieke partij: CDA

Onderwerp: Stand van zaken opvang Oekraïners in Lansingerland

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

1. Op welke wijze heeft het college de Raad geïnformeerd over tijd en locatie van 
de inloopbijeenkomst op 11 juli, zoals in de brief d.d. 6 juli gesteld, zodat 
Raadsleden kennis konden nemen van de geboden informatie en van het 
gesprek?

2. Voert het college ook gesprekken over het realiseren van kleinschalige opvang 
op Wilderszijde, of ziet dit alleen op voorzieningen? Zo ja, wat is hier de stand 
van zaken? Zo nee, waarom niet?

3. Is het college bekend met de behoefte van omwonenden van de Hoeksekade om 
tijd en gelegenheid te krijgen om mee vorm te kunnen geven aan plannen voor 
vluchtelingenopvang, zodat vragen en suggesties over bijvoorbeeld 
verkeersveiligheid, sociale veiligheid en een passende inrichting van het terrein 
adequaat beantwoord en meegewogen kunnen worden? Hoe komt het college 
daaraan in tegemoet, ook rekening houdend met de vakantietijd?

4. Wordt in de plannen geanticipeerd op de ontwikkeling van het Hoekse Park West 
langs de Hoeksekade, conform het Ontwikkelplan Rottemeren? Zo ja, op welke 
wijze? Is het college bereid om in de begroting een financiële reservering te 
maken voor inrichting voor het Hoekse Park en andere voorbereidingen te 
treffen voor aanleg hiervan cf. het Ontwikkelplan, zodat omwonenden van de 
Hoeksekade hieraan zekerheid kunnen ontlenen over de eindigheid van het 
gebruik van de locatie voor flexwoningen?

5. Welke plek neemt de Hoeksekade in de bouwcarroussel in, d.w.z. voor hoeveel 
jaar zal de locatie in beginsel in gebruik zijn?

6. In de recente brief aan de Raad wordt ook gesproken over het huisvesten van 
lokale spoedzoekers, terwijl in de brief aan omwonenden d.d. 6 juli hierover 
niet gesproken wordt. Kunt u uitsluiten dat lokale woningzoekenden gehuisvest 
worden aan de Hoeksekade?

7. Welke alternatieve locaties in het Hoekse Park West (in ontwikkeling) zijn er 
onderzocht en wat was daarvan de conclusies?

8. In de brief staat vermeld dat ‘deze week’ een antwoord werd verwacht van de 
provincie op de vraag om toestemming voor vestiging van Oekraïners op Bleizo? 
Kunt u dit antwoord delen met de Raad? Indien het antwoord nog niet binnen is, 
welke deadline hanteert het college voordat de conclusie wordt getrokken dat 
Bleizo-West nu geen ruimte biedt voor opvang van Oekraïners, mede gelet op 
het standpunt van de provincie, en er dus moet worden uitgezien naar andere 



locaties?
9. Het voorstel om na de zomer over de voortgang te spreken is welkom, maar de 

eerste commissie Algemeen Bestuur is gepland op 8 september. Verwacht het 
college dat de burgemeester voor of na die tijd een besluit neemt voor bouw- 
en woonrijp maken van de locaties, aanschaf of huur van de woningen en/of het 
aanvragen van vergunningen en ruimtelijke procedures?

Toelichting:

Bij brief van 6 juli over heeft het College aan de Raad laten weten te hebben besloten 
tot opvang van Oekraïners aan de Hoeksekade. Ook stond daarin vermeld dat 
Raadsleden welkom waren bij de inloopbijeenkomst op 11 juli, zonder vermelding van 
tijd en locatie. Helaas zijn ook later geen tijd en locatie doorgegeven, zodat 
vertegenwoordigers van de CDA-fractie niet hebben deelgenomen aan de avond. Wel 
hebben wij achteraf van diverse aanwezigen begrepen dat zij meer bezorgd de avond 
verlieten dan dat zij aan het traject begonnen. De bovenstaande vragen zijn daarop 
gebaseerd. Men voelt zich voor een voldongen feit gesteld en ervaart nauwelijks tot 
geen ruimte voor inspraak. Wat nog het meest verbaasde, was dat Wilderszijde als 
locatie voor huisvesting ingewikkeld zou zijn, “omdat dat ingewikkeld ligt bij 
projectontwikkelaars”. Het is toch veel logischer om naast de voorzieningen voor 
Oekraïners die daar geprojecteerd worden daar ook flexwoningen te realiseren, zeker 
ook omdat vooraan langs de Boterdorpseweg pas over vele jaren gebouwd zal worden?

Wijze van indienen van schriftelijke vragen: 
 (art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad).


